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P r o t o k ó ł   Nr XIX/2016 

z obrad zwyczajnej sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 15 grudnia 2016r. 

 

Przed rozpoczęciem sesji Pan Krzysztof Kaczor z wydziału Prewencji Komendy Powiatowej 

Policji w Sulęcinie przedstawił zagadnienia dotyczące bezpieczeństwa  

na terenie gminy. 

 

XIX zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 16.15 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy,  Pani Elżbieta Dominiczak.  

-powitała radnych, Pana Wójta, Panią Zastępcę Wójta, Panią Skarbnik, sołtysów, radcę 

prawnego Pana Pawła Bogackiego,  

 

- stwierdziła quorum radnych – na 15 radnych obecnych 15 radnych; Rada może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 

Pani Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie 15 głosami za i przedstawiał się 

następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Krzeszyce  

na rok 2017, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym działki nr 47/2  

w Brzozowej (dot. jezioro Czajcze), 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 2016r., 

6. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

7. Zakończenie obrad. 

 

b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

 

15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 

 

Ad. 2 

 

23 listopada delegaci CZG-12 przyjęli nowy statut związku 

24 listopada Pani Zastępca wójta była z wizyta w Szczecinie w Dyrekcji regionalnych Lasów 

Państwowych w sprawie drogi Rudnica – Kiełpin 
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27 listopad spotkanie z Panią Halina Nowak – projektantka 

28 listopada spotkanie z Panem Jagiełło z firmy Eneos Oświetlenie oraz spotkania  

z inwestorami 

7 grudnia gościł dyrektor wojewódzkiej Geodezji Pan Mazur w sprawie scalania, wybory 

sołtysa w sołectwie Malta 

8 grudnia spotkanie z włościanami firm z byłej bazy Gs oraz z mecenasem Wilmańskim 

9 grudnia  spotkanie dotyczące mieszkań w bloku w Rudnicy 

14 grudnia spotkanie w Sulęcinie powiatowego sztabu kryzysowego w sprawie ptasiej grypy 

W Rudnicy planowane jest spotkanie w sprawie zagrożeń związanych z zwiększającą się 

populacją wilków. 

 

Ad. 3 

 

Pani Emilia Falkiewicz p.o. Przewodniczącego Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Krzeszyce przedstawiła po zmianach Gminny Program 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

dla Gminy Krzeszyce na rok 2017. 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak: ile członków liczy komisja 

 

Pani Emilia Falkiewicz; pięciu członków, za każda nieobecność na komisji potrącane jest 

10% z ich uposażenia. 

 

Pani Skarbnik; program został skonsultowany i dostosowany do budżetu gminy. 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść chwały XIX/114/2016 w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Krzeszyce  

na rok 2017. 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

 

Ad. 4 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: uważam, że wydzierżawianie w trybie bezprzetargowym, nie 

jest do końca dobra decyzja. Ograniczony może być dostęp do jeziora. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski; 30 lat jezioro zarastało i jest niewykorzystywane.. 

wypowiedzmy się w głosowaniu. 

 

Pan Wójt: w momencie zawarcia umowy dzierżawy zostaną ustalone wszelkie warunki  

i obostrzenia. 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak: przy podpisaniu umowy proszę zwrócić uwagę, aby mieszkańcy 

też mieli tam dostęp. 
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Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIX/115/2016 w sprawie wydzierżawienia  

w trybie bezprzetargowym działki nr 47/2 w Brzozowej. 

 

9 glosami za , 2 przeciw i 4 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

 

Ad. 5 

 

Pani Skarbnik omówiła kwestie związane z przyjęciem uchwały, uwag nie było. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XIX/116/2016 w sprawie zmiany budżetu 

2016r. 

 

14glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów  

 

 

 

Ad. 6 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: jest dużo dróg, które wymagają naprawy, lub remontu, a my 

robimy drogę do Kiełpina. 

 

Pan Wójt: nasz odcinek tej drogi to około 50m, pozostałe odcinki zostaną zrealizowane z 

budżetu Słońska, Bogdańca i Nadleśnictwa. Trudna jest sytuacja dróg w całej gminie. W tym 

roku podniesiono kwotę na drogi o 50 tyś.   

 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: zwiększanie kosztów nic nie daję bo drogi są 

zdewastowane. 

 

Pan Wójt: problemem jest rozjeżdżanie dróg przez rolników -  Przemysław, Studzionka , 

muszą brać odpowiedzialność za drogi. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: to są skrajne przypadki niszczenia dróg. 

 

Pan Wójt: po wejściu ustawy o opodatkowaniu dróg śródpolnych gmina je przejęła jako 

gminne, może to był błąd. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: czy nie został przespany okres, kiedy to żwirowni w Rudnicy 

wywożono żwir na S-3 i rozjeżdżali drogę, mogli ich naprawy dofinansować. 

 

Pan Wójt: właściciele żwirowni Stężyca zgodzili się zrobić asfalt przez wieś, ale mieszkańcy 

nie zgodzili się na puszczenie dużego ruchu jeżeli nadleśnictwo zrobi drogę to transport leśny 

tez będzie  z niej korzystał. 

 

Pani Sołtys Wioleta Gołębska- Raczkowska: oni dzierżawili zarówno żwirownię jak i drogę 

od lasu. W trakcie gdy jeździli to drogę posypywali. 
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Pan Radny Ryszard Buczkowski proponuje, aby utworzyć specjalny fundusz drogowy, na 

który składać by się mogli przedsiębiorcy, duzi rolnicy, właściciele żwirowni czy 

nadleśnictwo. 

 

Pan Sołtys Józef Pizuński:na sylwestra i Nowy Rok należałoby włączyć światła na noc. 

 

Pan Radny Dawid Hendzel: dotarły do mnie niepokojące wieści, że nie będzie wspólnego 

powitania Nowego roku. 

 

Pan Wójt: przywitania nie będzie, ale będzie wspólne spotkanie noworoczne w gok-u 

pierwszego stycznia. 

 

Pan Radny Dawid Hendzel: niektórzy nie mają się gdzie podziać, mógłby stanąć sprzęt Goku. 

To jest niepokojące. 

 

Pan Wójt: jutro zniknie choinka z ronda w związku z nakazem Generalnej dyrekcji dróg, gdyż 

zagraża bezpieczeństwu. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: nie zorganizowane zostanie nic, na majówkę tez nic nie 

było. Ustawić sprzęt i puścić muzykę, co można by było zrobić. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: nie jest to zły pomysł, niech młodzi się zaangażują muzyka, 

namiot wiele nie trzeba. 

 

Pan Wójt: zaczyna się wyścig o pieniądze z UE. Nie możemy się rozdrabniać. Można zrobić 

zabawę i wydać pieniądze, ale same przygotowanie projektów i zezwoleń to 20 tyś. 

 

Pan Radny Roman Kruszakin: leży jeszcze sporo kruszywa, Pan Kotula to zawibrował. Droga 

powstała dobrze utwardzona. 

 

Pan Radny Antoni Hajdajenko: warto było zwołać komisję rolnictwa na ten temat. 

 

Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Nowicki: temat dróg był już wałkowany. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: wykonać to należy jak najbardziej efektywnie. 

 

Pan Wójt; sołectwo Muszkowo chce wykorzystać tłuczeń, każda inicjatywa jest dobra 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak; Panie Wójcie czy w przypadku, gdy mieszkańcy złożyliby się 

na transport pomogli, byłaby możliwość opłacenia koparki 

 

Pan Wójt: w przyszłym roku będzie to możliwe. Droga lipowa – Karkoszów jest w 

tragicznym stanie. 

 

Pani Przewodnicząca; odczytała odpowiedz dla sołtysów w związku z ich postulatami. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski; uznał, że to nie w porządku że sołtysi będący radnymi 

otrzymują podwójne wynagrodzenia. 
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Pan Sołtys Tomasz Blatkiewicz; nie wiem o co tu chodzi, każdy się przekrzykuje, dlaczego 

nakazy do przedsiębiorców wysyłane są pocztą. 

 

Pani Skarbnik: takie są ustalenia prawa. 

 

Pan Sołtys Tomasz Blatkiewicz: stale nam przerywają. 

 

Pani Sołtys Monika Konieczek: pani Wioleta , tez zabrała głos ale jej przerwano. Sołtysom 

chodziło o brak szacunku. Czasami brak krzeseł, wiadomo ilu jest sołtysów. Prawo do 

wypowiadania się ma każdy. Radni się przekrzykują i nie można rozmawiać. 

 

Pan Radca Prawny Paweł Bogacki: z państwa pisma to nie wynika. Obradami rady kieruje 

przewodniczący. Pomimo jak najlepszych chęci czasami nie jest w stanie zapanować nad 

obradami i emocjami Radnych. Warto się wzajemnie szanować. 

 

Pani Przewodnicząca: nigdy nie traktowałam was obcesowo. Ale sołtysi też czasami się  

z czymś wyrywają. Ja to wszystko rozumiem, ale musimy się® wszyscy nawzajem szanować. 

 

Pan Sołtys Tadeusz Zaborowski: czy w tej Radzie jest komisja drogownictwa. Mnie to obraża 

co obecnie robi pan Starosta i Zarząd. Starostwo jest zadłużone a zarząd bierze duże 

pieniądze. Nawet Radni pochodzący z terenu naszej gminy. Działania starosty mnie obrażają, 

zapowiedział, że nie ma mowy o naprawie drogi na Mariankach przez najbliższe 10 lat. Nie 

ma pieniędzy i nie ma mowy, aby nam ten niewielki odcinek drogi dokończyli co został. 

Byliśmy u wojewody jako Rada sołecka. Może rada mogłaby wpłynąć na to wszystko tylko 

jeden pan z Malty się nami interesuje. Policjant przyszedł i starszy mandatami, nie będzie 

rolnik asfaltu co chwila czyścił. 

 

Pani Przewodnicząca: takie drogi są w każdym sołectwie. Temat dróg jest trudny nasza gmina 

leży na bardzo rozległym terenie. 

 

Pan Wiceprzewodniczący: przejęcie dróg śródpolnych mógł być błędem, gmina nie ma na 

naprawę swoich dróg. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: sołtys po roku urzędowania powinien znać statut. Kiedyś 

był dobry obyczaj, ze ludzie z poza Rady uczestniczyli w komisjach może warto by było do 

tego wrócić. Sołtys pełni funkcję społeczną. Problem, że gmina jest zadłużona, a spłata 

zacznie się już za cztery lata. 

 

Pan Wójt: odczytał list z podziękowaniem za rzetelną obsługę i pomoc, którą autorka listu 

otrzymała w Urzędzie od m. In. Pana Henryka Tokarczuka 

 

Pan Andrzej Jacykowski: zwrócił się do Rady Gminy i Wójta o pomoc w rozwiązaniu jego 

problemu. Pan sam zbudował odcinek drogi do swojej posesji na Malcie. Droga ta została 

zniszczona przez jednego z rolników z ww. miejscowości. Zwrócił uwagę temu panu, ale 

został znieważony. 12 lat żyli w zgodzie i poprosił o uprzątnięcie błota z drogi. Sam to sobie 

naprawi, ale chodzi o zasady. Poprzedni wójt powiedział, aby sobie helikopter kupił. Nie ma 

nic przeciwko rolnikom, chce ponieść 1/3 kosztów resztę  powinien zapłacić rolnik, który 

drogę zniszczył. 
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Pani Marzanna Rzemieniecka: na Malcie i tzw. Korsyce błota było na 3m, rokrocznie to się 

powtarza,. Droga zostaje zniszczona. Może zwołać tych rolników i coś z tym zrobić. 

 

Pan Wójt: każdy, kto zanieczyścił drogę ma ja obowiązek posprzątać. Na zachodzie trzeba 

sprzątać na bieżąco. Postaram się zrobić spotkanie na ten temat z rolnikami. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: rolnicy nie są świętymi krowami sam nim jestem i sprzątam 

po sobie drogę. Wszyscy wiemy o których rolników chodzi i należy z nimi porozmawiać. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: wrócę do tematu. Trzeba zacząć robić zdjęcia czy ten Pan 

czy Pani jest na wyjściu. 14.00 tam gdzie się zbierają pracownicy interwencyjni. Praz kolejny 

zwracam uwagę na ta sytuację. Dobrze, że ta Pani trafiła akurat na Pana Tokarczuka, gorzej 

gdyby trafiła na Pana witkowskiego. Zgłaszałem dziurę na ulicy, była mała teraz jest na tyle 

duża, że aby ja naprawić trzeba znaczą ilość materiału zgłaszam również problem z brakiem 

lampy na Przemysłwiu, tam jest bardzo ciemno i niebezpiecznie, są słupy kwestia założenia 

oświetlenia 

 

Pan Radny Antoni Hajdajenko: zgłosił problem z chodnikiem przy wyjeździe z Krzeszyc po 

lewej stronie, który jest zbyt wysoki i zagraża jego użytkownikom. 

 

Pan Wójt.: liczy, że zostanie to naprawione w przyszłym roku, gdyż naprawy realizowane są 

sukcesywnie, to było już zgłaszane. Ostatnio nasz pracownik została potracony na Podgórzu 

brak odpowiedzialności kierujących rowerami, brak oświetlenia, ciemne ubrania i kaptur na 

głowie powoduję realne zagrożenie. 

 

Pan Radny Roman Kruszakin: wrócił do tematu Pana Sołtysa Zaborowskiego. Ta droga jest 

droga powiatową. Każdy by chciał mieć takie połączenie jakie maja Marianki. 

 

Pan Wiceprzewodniczący: jechałem ta droga dwukrotnie jej stan nie jest taki zły, są o wiele 

gorsze odcinki w innych miejscowościach. 

 

Pan Wójt: ostatnio był Pan Czubek, poprosiłem o spotkanie z Wojewodą i Starostą. Ściąganie 

telewizji nie rozwiąże sprawy. Każdy włodarz dba o racjonalne wydawanie pieniędzy, nie ma  

w tym złej woli starostwo dysponuje takim budżetem jaki ma. Chciałbym zrobić wszystkie 

drogi, ale mamy taki budżet. Jestem otwarty na spotkanie z Komisją rolnictwa. 

 

Pan Radny Wiesław Małaczyński: samodyscyplina, musi zacząć od siebie. 

 

Pan Radny Ryszard Buczkowski: za dwa lata kolejne wybory, będą inwestycje drogowe. 

Powiat przy okazji ostatnich tak robił. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: w poprzednim okresie przedwyborczym przyjechał Pan 

Dąbroś, obiecał pompę po wyborach, a teraz lipa. 

 

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uwagę i zamknęła obrady XIX sesji Rady 

Gminy VII kadencji. Obrady zakończono ok. godz. 18.12 
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Protokołowała: 

………………………….. 

/Marta Buczkowska/ 

 


